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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:1833 Juridiskt kön

Gruppen transpersoner är en mycket utsatt grupp i vårt samhälle, 
självmordsfrekvensen är mycket hög. Många som genomgår 
könskorrigeringsbehandling mår dåligt, och den ordning som i dag råder är 
mycket komplicerad och oförutsägbar.

I slutet av år 2014 lades utredningen Juridiskt kön och medicinsk 
könskorrigering fram. Utredningen har sedan remissbehandlats. Ett av 
utredningen förslag var att byte av juridiskt kön, det vill säga en administrativ 
markör, skulle handläggas av Skatteverket, ungefär som man handlägger 
namnfrågor. 

Vad jag erfarit är att frågan för närvarande bereds inom regeringen. På något 
sätt verkar den ha fastnat på Finansdepartementet, där det skulle finnas en 
tvekan att införa en sådan åtgärd.

Jag vill därför fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Vilka åtgärder är finansministern beredd att vidta för att lösa frågan om de 
administrativa rutinerna kring juridiskt kön, och när kan vi förvänta oss att 
sådana förslag kommer?

………………………………………

Börje Vestlund (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-08-24
Besvaras senast
2017-09-06
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


